
Dz-06.0021.9.2016 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXIX SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XXIX sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 22 września 2016 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

 

Posiedzenie sesji XXIX otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.05 do godz. 18.30 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono 

porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXVIII, 

3. Wniosek w sprawie zmiany nazw przystanków tramwajowych w Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 231, 

4. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2017, druk nr 232, 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXVIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 231) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany nazw 

przystanków tramwajowych w Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował 

p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Sroczyńska, p. Bogdan Smok. 



 Wniosek p. Małgorzaty Sroczyńskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

„Zmienia się paragraf 1 o treści: „Wnioskuje się o zmianę nazwy przystanku 

tramwajowego „Wesele” na „Przybyszewskiego” na:  

Wnioskuje się o zmianę nazwy pętli tramwajowej i przystanku tramwajowego 

„Bronowice” na „Rydla” oraz nazwę przystanku tramwajowego „Wesele” na 

„Przybyszewskiego”. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIX/226/2016 
w sprawie zmiany nazw przystanków tramwajowych w Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 232) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2017. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – komisja nie wydala opinii. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIX/227/2016 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VI Bronowice na rok 2017 

 

 

 



Ad. 5 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Poprosiła o pilną interwencję w sprawie montażu lustra na zakręcie ul. Jadwigi  

z Łobzowa i ul. Staszczyka, 

 Poprosiła o stworzenie strefy parkowania dla rowerów (celem uniemożliwienia 

parkowania samochodów) przy przejściu dla pieszych w rejonie placu targowego na  

ul. Jadwigi z Łobzowa, 

 Poprosiła o zapoznanie się z projektem MOPS „Bariery zamieniamy na szanse”. Omówiła 

projekt, 

 Zwróciła się z pytaniem kiedy zostaną obniżone chodniki pomiędzy ul. Rydla 17 a 11, 

 Poprosiła o informacje w sprawie biletów do teatru dla osób starszych  

i niepełnosprawnych, 

2. P. Marta Drużkowska: 

 Poprosiła o interwencję w sprawie obniżenia przejścia dla pieszych w rejonie  

ul. Katowickiej 1 i 2, 

3. P. Alicja Gackiewicz: 

 Powiadomiła, że informacje dot. projektu „Bariery zamieniamy na szanse” zostaną 

zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy VI, 

 Oznajmiła, że informacje na temat biletów do teatru dla osób starszych, 

niepełnosprawnych zamieszczone są w ostatnim wydaniu Gazety Bronowickiej, 

 Poinformowała, że ZIKiT przystąpi w IV kwartale do prac związanych z obniżaniem 

krawężników. Pan Bogda Smok poprosił radnych jeśli znają miejsca gdzie powinnny być 

obniżone krawężniki, aby jeszcze zgłaszali takie  sprawy, 

4. P. Bogdan Smok: 

 Przypomniał, aby radni zgłaszali się na dyżur di dzielnicowego namiotu podczas 

obchodów XXV-lecia istnienia Dzielnic w dniu 01.10.2016 r. w godz. 13.00-20.00 na 

Rynku Głównym. Przybliżył ogólnie na czym będzie polegał dyżur, 

 Poinformował, że Zarząd Dzielnicy prowadzi intensywne rozmowy z włodarzami miasta  

i służbami miejskimi na temat inwestycji dla Dzielnicy VI, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 03.10.2016 r. o godz. 19.00, 

5. P. Małgorzata Turek: 

 Podziękowała za montaż oświetlenia ledowego na ul. Rydla,  

6. P. Marta Drużkowska: 

 Poinformowała, że jedna z lamp na ul. Katowickiej uległa awarii i nie świeci. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXIX sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

                      
Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


